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ΕΡΩΤΗΣΗ 

ΠΡΟΣ:  1. Υπουργείο Αγροτικής Ανάπτυξης και Τροφίμων 
2. Υπουργείο Περιβάλλοντος και Ενέργειας 
3. Υπουργείο Προστασίας του Πολίτη 

  
Θέμα:  « Καταστροφή της Κτηνοτροφίας από τις επιθέσεις λύκων στην 

Αιτωλοακαρνανία » 

 

Σε απόγνωση βρίσκονται οι κτηνοτρόφοι της Αιτωλοακαρνανίας και πιο συγκεκριμένα 

στο Ξηρόμερο, στον Βάλτο αλλά και στην Ορεινή Ναυπακτία.  Σε αδιέξοδο έχουν 

βρεθεί οι κτηνοτρόφοι, οι οποίοι ασκούν το επάγγελμα αυτό από τα παιδικά τους 

χρόνια.  Οι επιθέσεις λύκων στα κοπάδια τους  έχουν προκαλέσει σοβαρά προβλήματα 

στους κτηνοτρόφους, ενώ η κυβέρνηση παραμένει αδρανής. Παρά τις συνεχείς 

εκκλήσεις των παραγωγών, δεν έχουν ληφθεί αποτελεσματικά μέτρα για την προστασία 

των ζώων και την αποκατάσταση των ζημιών. 

Οι οικονομικές απώλειες είναι τεράστιες. Τα κοπάδια αποδεκατίζονται, με αποτέλεσμα 

να μειώνεται η παραγωγή γάλακτος και κρέατος, οδηγώντας πολλούς κτηνοτρόφους στο 

χείλος της καταστροφής.  Η οικονομική τους επιβίωση κρέμεται σε μια κλωστή, καθώς 

η κυβέρνηση αποτυγχάνει να δώσει τις απαραίτητες αποζημιώσεις. Ουσιαστικά δεν 

υπάρχουν αποζημιώσεις αφού το υπάρχον καθεστώς είναι αναποτελεσματικό και εκτός 

πραγματικότητας. 

Η ανασφάλεια των κτηνοτρόφων αυξάνεται, καθώς δεν διαθέτουν τα μέσα για να 

προστατέψουν τα κοπάδια τους.  Πολλοί σκέφτονται να εγκαταλείψουν την κτηνοτροφία 

ή να στείλουν τα ζώα τους στο σφαγείο. Έτσι, δυστυχώς, θα έρθει η εξαφάνιση της 

ελεύθερης κτηνοτροφίας  η οποία αποτελεί για την χώρα μας μία συνέχεια χιλιετιών με 

ιστορική, πολιτιστική αλλά και παραδοσιακή αναφορά.    
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Ερωτώνται οι αρμόδιοι Υπουργοί: 

1. Γιατί δεν έχουν ληφθεί αποτελεσματικά μέτρα προστασίας των 

κοπαδιών από τις επιθέσεις λύκων στην Αιτωλοακαρνανία, παρά τις 

επανειλημμένες καταγγελίες των κτηνοτρόφων; 

2. α) Γιατί δεν αποζημιώνονται αυτές οι ζημιές  από τον ΕΛΓΑ;  

β) Υπάρχει κάποιος σχεδιασμός αλλαγής στον τρόπο αποζημίωσης 

καθώς ο υπάρχων είναι ανεπαρκής; 

3. Γιατί δεν έχει προωθηθεί η εφαρμογή πιο αποτελεσματικών μεθόδων               

προστασίας των κοπαδιών, όπως η υποστήριξη της χρήσης εκπαιδευμένων 

ποιμενικών  σκύλων; 

4. Ποιά είναι τα άμεσα σχέδια της κυβέρνησης για την αντιμετώπιση της 

αύξησης του πληθυσμού των λύκων και την ανασφάλεια που προκαλείται 

στους κτηνοτρόφους; 

5. Υπάρχει σχεδιασμός για την αποτροπή του φαινομένου σε άλλες περιοχές  

της χώρας, όπου επίσης καταγράφονται παρόμοια προβλήματα 

6. Στόχος  μήπως τελικά είναι η εξαφάνιση της κτηνοτροφίας; 
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